

Visions
du Réel
2024
Official Selection

FAIR WEST

a film by Pierre-François Sauter

director Pierre-François Sauter ~ with Angela Lorena Da Cruz Pires, Jair Francisco ~ producer Nadejda Magnenat ~ cinematography Joakim Chardonnet, Pierre-François Sauter ~ sound mixer David Medina ~ editor Anja Bombelli ~ sound designer & re-recording mixer Hugo Leiffko ~ Foley Alexandre Bandoia, João Galvão, Nuno Barata ~ costumes Paula Amêdoe ~ production La Laboratoire Central ~ associate production Terrafirma Films ~ supported by The Swiss Federal Office of Culture (FOC), Cinéforum et la Loterie Romande, Südsimage ~ design Blue studio



FAR WEST

un film de / a film by
Pierre-François Sauter

Angela et Jair pêchent au jour le jour de quoi se nourrir sur la côte volcanique battue par les vagues. Ils côtoient des touristes passionnés de Big Game Fishing qui paient une fortune pour venir se divertir en chassant le «guépard des mers».

Angela and Jair survive by fishing for food on the wave-beaten volcanic rocks. They live alongside wealthy tourist fishing enthusiasts who come to hunt the "cheetah of the seas".

«Un film d'une grande poésie qui donne de la place au silence et à la lenteur en les opposant à la frénésie de notre quotidien»

"A film with great poetry, which gives space to silence and slowness contrasting them with the frenzy of our daily lives"

Cineuropa

«Far West montre comment les ressources naturelles sont considérées par les uns et les autres; comment les plus forts exploitent sans une once d'éthique les terres des plus faibles transformées en décor à dominer»

"Far West shows how natural resources are considered by one side or the other; how the strongest exploit without an ounce of ethics the land of the weakest, transformed into a setting to be dominated"

Le Polyester

LE
LABORATOIRE
CENTRAL

www.filmfarwest.com
www.lelaboratoirecentral.com



60th
SOLOTHURN
FILM FESTIVAL



CINEFORUM

